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D007L SERIES
4 Needle 6 Thread Feed-off-the-arm Flatseamer
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機種別
Model 

四針六線曲臂式併縫機

4 needle 6 thread feed-off-the-arm 
flatseamer 01

02

切刀
Trimmer

氣動抬壓腳 
Auto lifter by air

電動抬壓腳 
Auto lifter by electricity

AT

ET

壓腳傳動功能
Specifications of the lifter

直驅伺服馬達 
Direct drive servo motor

離合器馬達

Clutch motor

SV

-

馬達
Motor

褲襪
For panty hose

貼條
For attaching folded tape

潛水衣
For diving suit

S

T

DS

車縫功能
Seaming function

針數
Needle 
numbers

選配件
Attachment

機型規格 
Model spec



CHARACTERISTICS

PATENTED FRONT PULLEY DESIGN
專利前置式手輪設計
手輪專利前置，伺服及離合器馬達款兩用，便於操作。

For better and easy operation, the front pulley is designed for both servo and clutch motor model.

FLOATABLE FUNCTIONAL PRESSER FOOT DESIGN
貼浮式功能型壓具機構設計
彈片式功能型壓具(規格組)機構，結合較寬裕縫製特性，適用各種特性面料，如厚/薄料、彈性料、滑軟

料、纖細料等，滿足各種縫製需求，如潛水衣、褲襪、貼條、過目、過骨及一般併縫等。

Fitted with various presser foot shoes in different models for a wider range application on specific fabrics, such as 

heavy / light, spandex, smooth & soft, delicate materials, to fulfill most kinds of sewing requests, such as sewing 

diving suit, panty hose, attaching folded tape, cross seaming of taping, binding or overlock seam and general 

seaming.

MAXIMAL OPERATION SPACE DESIGN
超大操作空間設計
專利新穎機座設計；平衡減震；大幅提升工作台操作空間，取布省時；提高工作效率與縫製效果。

Brand-new patented holding base design with balanced body and less vibration, providing maximal operation 

space and saving time to get fabrics, enhances efficient operation and effective sewing.

HIGH EFFICIENT & ENERGY-SAVING DIRECT DRIVE DESIGN
高效節能直驅傳動設計
特殊連軸器設計，微型伺服驅動主軸心；整機輕量化，傳動敏捷，避震安靜，動力充沛，縫製精

準；高效伺服節省電費，電控輔件整合，提高縫製效益。

Compact servo-motor directly drives main shaft with special connector design. It features less weight, 

agile drive, anti-vibration, low noise, powerful output and precise seaming. Eventually, more cost-saving 

and integrable electro-control attachments effectively elevate sewing advantage.



MINIMUM CYLINDER DESIGN
超細筒機構設計
過針部之懸臂周長僅150mm，小筒型之衣物縫製也能得心應手，如童裝之袖子。

150mm circumference at the needles allows for sewing small tubular work, such as the sleeves seaming of kid's 

wear.

BRAND-NEW AUTOMATIC LUBRICATION SYSTEM
全新自動潤滑及濾油系統
特殊強制給油/回油及濾油油路系統；提高機器壽命，降低車縫區油污；提升縫製品質。

Special “Forced Lubrication” and “Forced Oil Collect” system with filter enhance machine lifetime and possibly 

eliminate oil stains to qualify sewing performance.

ST
須外接空壓機

for compressor compatible

吸入式自動剪線裝置 

Suction thread chain cutter

PT
須外接空壓機

for compressor compatible

直刀式自動剪線裝置 

Pneumatic thread chain cutter 

(Chopper type)

AW
須外接空壓機

for compressor compatible

吸布屑裝置 

Automatic waste suction set

ATTACHMENT



Fabric Weight

Light Medium Heavy
TrimmingModel Cross-section

APPLICATION 

-

D007L-452-01-01G1

D007L-452-02-03G2

D007L-452-02-03G3-S

D007L-452-02-03G3

D007L-452-02-03G4

D007L-452-02-03AG4

D007L-452-02-03BG4

D007L-452-02-13G0

D007L-480-02-13G1-DS*

D007L-452-02-13G1-T

「*」DS model : 出廠標準為不需切布之接併縫，而此單切款也可適用於疊併縫。

「*」DS model : One side trimming is available for a lap seam but not for a standard butt seam.
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GOOD DESIGN

ISO 9001
BSMI

The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without 
previous notice because of modification.

由於對產品的改良更新，本產品型錄中之產品規格及外觀的修改恕不事先通知。

Remarks :

1. 上述機型為直軀伺服全配備加值升級款；需選購離合器款請另指明訂購。

2. FLG - 1 (#9/#65)為假針規格，不必穿線，屬定位針，避免車縫薄軟面料之縫份起趨。

1. Above direct-drive series bases on the value-added standard of fully upgraded models. 

As for clutch motor series, please contact Siruba for specific request.

2. FLG - 1 (#9/#65) is a retainer for seaming light/soft materials without seam wrinkling.

Needle No.

MODEL

UY118GKS
#11/#75
(4 PCS)

FLG - 1
#9/#65
(1 PC)

4200

D007L-452-01-01G1-SV-AT/AW

D007L-452-02-03G2-SV-AT/AW

D007L-452-02-03G3-S-SV-AT/AW

D007L-452-02-03G3-SV-AT/AW

D007L-452-02-03G4-SV-AT/AW

D007L-452-02-03AG4-SV-AT/AW

D007L-452-02-03BG4-SV-AT/AW

D007L-452-02-13G0-SV-AT/AW

D007L-480-02-13G1-DS-SV-AT

D007L-452-02-13G1-T-SV-AT/AW

CAT.S90-26C MAY.09


